
Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Ügyrendi Bizottságának  
 

2017. október 19.-én csütörtökön 8:00 órakor megtartott nyílt ülésének 
 

Jegyzőkönyve 
 

57/2017. (X.19.) határozat a jegyzőkönyv hitelesítőről 
58/2017. (X. 19.) határozat a napirendi pontokról 
59/2017. (X. 19.) határozata a civil szervezetek számára kiírt pályázati felhívásról, a civil 
szervezetek támogatásáról 
60/2017. (X. 19.) határozata a Csendítő Néptáncegyüttes névhasználati kérelméről 
61/2017. (X. 19.) határozata az Őrbottyán és Kisnémedi Települések Köznevelési Társulásának 
Társulási Megállapodása módosításáról 
62/2017. (X. 19.) határozata az Őrbottyán és Kisnémedi Települések Köznevelési Társulása által 
fenntartott köznevelési intézmény alapító okiratának módosításáról 
 

Jegyzőkönyv 
 
Készült: Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Ügyrendi Bizottságának 2017. október 
19-én, csütörtökön 8:00 órakor megtartott nyílt üléséről. 
 
Jelen vannak:  Csernákné Szoboszlai Szilvia bizottsági elnök 
 Benedek Éva bizottsági tag 
 Kollár Sándor bizottsági tag 
 Könczölné Bulyáki Mónika bizottsági tag 
 Kmetty Károly polgármester 
 Szabó István  alpolgármester 
 Gállné Mezősi Szilvia  jegyző 
 Batki Gabriella gazdasági vezető 
 Previák András Gamesz igazgató 
 Csízik Zsófia Művelődési ház 
 Balázsné Szalai Katalin Óvodavezető 
 Oláh Henrietta jegyzőkönyvvezető 
  
Igazoltan távol:  Szántó Veronika bizottsági tag 

 
 

Meghívó szerinti napirendi pontok: 
 

Nyílt ülés keretében: 

1. A civil szervezetek támogatása „Civil szervezetek 2018. évi önkormányzati támogatása” 
címmel pályázat kiírása 

2. Csendítő Néptáncegyüttes névhasználati kérelme 
3. Őrbottyán és Kisnémedi Települések Köznevelési Társulása Társulási Megállapodásának és 

a fenntartott intézmény alapító okiratának módosítása 
4. Egyebek 

Csernákné Szoboszlai Szilvia bizottsági elnök: Tisztelettel köszöntöm a megjelenteket. 
Megállapítom, hogy a bizottság 4 tagja jelen van, így a bizottság határozatképes. Szántó Veronika 
jelezte távolmaradását, igazoltan van távol. Jegyzőkönyv hitelesítésére Benedek Éva képviselő 
asszonyt kérném fel. Aki ezzel egyetért, az kérem, kézfelemeléssel jelezze. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia, a bizottság elnöke határozati javaslatot terjesztett elő, melyet a 
bizottság 4 igen szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadott, majd kihirdette 
az alábbi határozatot: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Ügyrendi Bizottságának 57/2017. (X. 19.) 
határozata a jegyzőkönyv hitelesítőről 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének Ügyrendi Bizottsága a 2017. október 19-én, 
csütörtökön 8:00 órakor tartandó ülés jegyzőkönyvének hitelesítőéül Benedek Éva bizottsági tagot 
választja.  
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Csernákné Szoboszlai Szilvia bizottsági elnök: A kiküldött napirendekkel kapcsolatosan módosító  

Aki egyet ért ezzel kapcsolatban az kérem, hogy kézfelemeléssel jelezze. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia, a bizottság elnöke határozati javaslatot terjesztett elő a 
napirendi pontokról, melyet a bizottság 4 igen szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 
tartózkodással elfogadott, majd kihirdette az alábbi határozatot: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Ügyrendi Bizottságának 58/2017. (X. 19.) 
határozata a napirendi pontokról  

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének Ügyrendi Bizottsága a 2017. október 19-én, 
csütörtökön 8:00 órakor kezdődő ülés napirendi pontját az alábbiak szerint: 

Nyílt ülés keretében: 

1. A civil szervezetek támogatása „Civil szervezetek 2018. évi önkormányzati támogatása” 
címmel pályázat kiírása 

2. Csendítő Néptáncegyüttes névhasználati kérelme 
3. Őrbottyán és Kisnémedi Települések Köznevelési Társulása Társulási Megállapodásának 

és a fenntartott intézmény alapító okiratának módosítása 
4. Egyebek 

 

1. napirendi pont: A civil szervezetek támogatása „Civil szervezetek 2018. évi önkormányzati 
támogatása” címmel pályázat kiírása 

Csernákné Szoboszlai Szilvia bizottsági elnök: Ebben az évben volt már egy pályázati kiírás, de a 
Képviselő-testület úgy döntött, hogy azért, hogy 2018-as évre előre tudjanak tervezni a 
költségvetésükkel a civil szervezetek ezért idén még egyszer ki lesz írva. Kérdés ezzel kapcsolatban? 

Szabó István alpolgármester: Ebben az évben is volt egy olyan szervezet, aki késedelmesen 
nyújtotta be és nem találtam meg benne egyértelműen, hogy a késedelemre mi vonatkozik. 

Gállné Mezősi Szilvia jegyző: Előírtuk, hogy eddig kell beadni és ha valaki késve adja be 
elutasíthatjuk de nem tiltja semmi, hogy később adja be. Felhívjuk a figyelmüket és nem csak az 
újságban hanem e mailben is elküldjük a pályázati kiírást. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia bizottsági elnök: A határozati javaslattal kapcsolatosan szeretne 
valaki valamit kérdezni, mondani? Amennyiben nem, akkor, aki a határozati javaslattal egyetért, az 
kérem, hogy kézfelemeléssel jelezze. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia, a bizottság elnöke határozati javaslatot terjesztett elő, melyet a 
bizottság 4 igen szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadott, majd kihirdette 
az alábbi határozatot: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének 59/2017. (X. 19.) határozata a civil 
szervezetek számára kiírt pályázati felhívásról, a civil szervezetek támogatásáról  

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy „Civil szervezetek 2018. évi 
önkormányzati támogatása” címmel pályázatot hirdet a településen székhellyel rendelkező és működő 
egyesületek, civil szervezetek, alapítványok részére, pénzbeli önkormányzati támogatásra. Felkéri a 
polgármestert, hogy az előterjesztés mellékletét képező Pályázati felhívást tegye közzé. 

2. napirendi pont: Csendítő Néptáncegyüttes névhasználati kérelme 

Csernákné Szoboszlai Szilvia bizottsági elnök: Nagyon örültem, én úgy gondolom, hogy ezzel is 
több a településünk. A határozati javaslattal kapcsolatosan szeretne valaki valamit kérdezni, mondani? 
Amennyiben nem, akkor, aki a határozati javaslattal egyetért, az kérem, hogy kézfelemeléssel jelezze. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia, a bizottság elnöke határozati javaslatot terjesztett elő, melyet a 
bizottság 4 igen szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadott, majd kihirdette 
az alábbi határozatot: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének 60/2017. (X. 19.) határozata a Csendítő 
Néptáncegyüttes névhasználati kérelméről 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete hozzájárul ahhoz, hogy a Csendítő Néptáncegyüttes 
az együttes egyenruházatán a csoport logója mellett az „Őrbottyán” nevet feltüntesse és működése során 
arculati elemeinek részeként használja. Az engedély a Csendítő Néptáncegyüttes Őrbottyánban történő 
működésének idejére szól. 
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3. napirendi pont: Őrbottyán és Kisnémedi Települések Köznevelési Társulása Társulási 
Megállapodásának és a fenntartott intézmény alapító okiratának módosítása 

Gállné Mezősi Szilvia jegyző: A Mák kérni fogja, hogy írjuk bele az alapítói okiratnak az 5.1-es 
pontjában, hogy a vezetői kinevezés 5 évre szól, ezt bele fogjuk rakni. A 6.3-ban a maximális tanuló 
létszám 25 fő, a jogszabály alapján a fenntartó eltérhet ettől a 25 főtől. A jelenlegi okiratban a 
jogszabály szerinti maximum lenne beleírva, ez pályázatnál előnyt is jelenthet. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia bizottsági elnök: Kérdés ezzel kapcsolatban? Aki a 6.1-es határozati 
javaslattal egyetért, az kérem, hogy kézfelemeléssel jelezze. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia, a bizottság elnöke határozati javaslatot terjesztett elő, melyet a 
bizottság 4 igen szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadott, majd kihirdette 
az alábbi határozatot: 

6.1 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének 61/2017. (X. 19.) határozata az 
Őrbottyán és Kisnémedi Települések Köznevelési Társulásának Társulási Megállapodása 
módosításáról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete az Őrbottyán és Kisnémedi Települések 
Köznevelési Társulása Társulási Megállapodásnak módosítását a határozat 1. melléklete és a 
módosításokkal egységes szerkezetbe foglalt Társulási Megállapodást a határozat 2. melléklete 
szerint elfogadja. Felkéri a polgármestert, hogy intézkedjen a Társulási Megállapodás módosításának 
törzskönyvi bejegyzéséről. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia bizottsági elnök: Aki a 6.2-es határozati javaslattal egyetért, az 
kérem, hogy kézfelemeléssel jelezze. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia, a bizottság elnöke határozati javaslatot terjesztett elő, melyet a 
bizottság 4 igen szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadott, majd kihirdette 
az alábbi határozatot: 

6.2 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének 62/2017. (X. 19.) határozata az 
Őrbottyán és Kisnémedi Települések Köznevelési Társulása által fenntartott köznevelési 
intézmény alapító okiratának módosításáról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete az Őrbottyán és Kisnémedi Települések 
Köznevelési Társulása által fenntartott köznevelési intézmény alapító okiratának módosítását a 
határozat 1. melléklete és a módosításokkal egységes szerkezetbe foglalt alapító okiratát a határozat 
2. melléklete szerint elfogadja és a Társulási Tanács számára elfogadásra javasolja. Felkéri a 
polgármestert, hogy az alapító okirat módosítását terjessze a Társulási Tanács elé. 

4. napirendi pont: Egyebek 

Csernákné Szoboszlai Szilvia bizottsági elnök: Szabó István alpolgármester úr jelezte, hogy 
szeretne mondani valamit az egyebekbe. 

Szabó István alpolgármester: Tájékoztatni szeretném a bizottságot, hogy október 13-án 
Kunszigeten jártunk Könyvesi Csabával a polgárőrök találkozóján. Polgármester úr felkért, hogy 
képviseljem Őrbottyánt. A hírmondóba egy rövid beszámoló lesz erről. Polgármester úrral előre 
egyeztetve felajánlottuk az OPSZ vezetőjének, hogy jövő évben mi szerveznénk meg ezt a 
rendezvényt. A rendezvényen 60-80 ember vett részt a szervezőkkel együtt az egész országból. Volt 
egy vendégvárás, előadás, ahol a polgármester bemutatta a települést, a megyei közgyűlés elnöke, 
rendőrkapitány, főkapitány, vezetők vettek részt. Volt egy szakmai tájékoztató, ahol a polgárőrség és 
az önkormányaztok együttműködését emelték ki. Jól működnek, náluk is rengeteg dolog valósul meg. 
Annyi kérésem van a polgármester úrhoz, hogy ezt a jelentkező levelet meg kellene írnunk hamarosan 
az OPSZ elnökének. A központi hely miatt gondolom nagyobb lesz a létszám. Kaptunk a településről 
és a polgárőrségről egy bemutató füzetet. 1250 Fős településen 1400 munkahely rendelkeznek. 
Rengeteg pénzt nyertek meg pályázatokon. Felmerült ezen a fórumon hogyan tudja támogatni a 
polgárőrséget. A Megyei Járási Kormány Hivatallal egyeztetve olyan megoldást találtak, hogy 
létrehoznak egy független bizottságot a Képviselő-testület tagjaiból amire egy keret összeget 
különítenek el valamikor a költségvetés tervezésekor. A polgármester asszony támogatott abban, 
hogy ha bármilyen kérdésünk van nagyon szívesen segít. 
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Csernákné Szoboszlai Szilvia bizottság elnöke: Időpontot tudunk, hogy mikor kerülne 
megrendezésre nálunk ez a rendezvény? 

Szabó István alpolgármester: Mi határozzuk meg de Túrós András úr azt mondta, hogy az év 
második felében szokott megszervezésre kerülni. A rá fordítandó összeget még nem tudjuk. Az 
rajtunk múlik, hogy mi milyen irányban vigyük el a dolgot., hogy mennyire legyen ünnepélyes vagy 
inkább szakmai. Ott volt egy terület bejárás, megmutatták a települést. Nálunk javasolnám 
bemutatásra a harangöntödét, magát a rendezvényt az általános iskolában tartanánk. A szervezést az 
OPSZ is támogatná. Továbbá szeretnélek titeket tájékoztatni, hogy november 18-án szombaton lesz a 
bűnmegelőzési fórumnak a második felvonása. Ez egy 2 órás program, 12 órától 14 óráig az 
iskolában lesz egy pályaorientációs nap, ahol a diákoknak szakmákat mutatnak meg. Az lesz az 
elnevezése, hogy egyenruhások délutánja. Meg lesz hirdetve az újságban. Ennek lesz még egy 
folytatása ezt jövő február-márciusra tervezzük és a témája a zaklatás lenne. Ebben az ügyben 
segítséget is szeretnék majd kérni. Egy kérdésem lenne. Az óvoda utca végén van egy 
magánszemély ingatlanja és később felvettem a tulajdonossal a kapcsolatot és felajánlotta, hogy 
parkolónak lehet használni. Kértem a Gamesz vezetőjét, hogy állítsuk vissza a kerítést.  

Previák András Gamesz igazgató: Tisztelettel köszöntöm a Bizottságot, polgármester urat. 
Bizonyára elfogjuk végezni ezt a kerítés munkálatot még idén. Most a Gamesz várakozó állásban van 
a költségvetés rendezéséig. Év elején a Klik átvette az iskola üzemeltetését és azzal szembesültünk 
augusztusba, hogy egész évben a Gamesz fizette az iskolának a közüzemi díjait és ez a pénz 
máshonnan lett levonva. Egyeztettem a pénzügyi vezető hölggyel erről, hogy ez a pénz valahogy 
kerüljön vissza ugyanis ezt a Klik visszafizeti. Arról tájékoztatott, hogy egy technikai dolog miatt ez 
bevételi soron jelentkezik, tehát a kiadási sorra nem lehet visszatenni, viszont nekünk ez a pénz 
hiányzik. Ígérete kaptunk arra is, hogy a Gamesz költségvetésén belül más területről átcsoportosításra 
kerülhet. Amikor ez megtörténik, akkor ezeket a munkákat folytatni fogjuk. 

Kmetty Károly polgármester: Erről az átcsoportosításról beszélni fogunk. Végig fogjuk beszélni, 
hogy mit lehet tenni, mert az nem működik, hogy a Gamesz azért ne csináljon semmit, mert nincsen 
pénz. 

Kollár Sándor bizottsági tag: Mekkora nagyságrendű az a pénz, amit a Klik tartozik? 

Previák András Gamesz igazgató: 9 millió Ft-nál jár. 

Batki Gabriella gazdasági vezető: A Klik teljesít, amint küldjük a számlát azt kifizeti. A bevételi 
oldalon nincsen a Gamesznak a betervezett bevétele beteljesítve ezáltal ahhoz kiadást sem 
rendelhetünk. 

Kollár Sándor bizottsági tag: 1 hónapja módosítottuk a költségvetést, ezt miért nem lehetett 
módosítani?  

Batki Gabriella gazdasági vezető: Addig nem lehet többletbevételt kiadási oldalra emelni ameddig a 
megtervezett bevételek sem teljesülnek. 

Szabó István alpolgármester: Mekkora bevétel van tervezve a Gamesznek? 

Batki Gabriella gazdasági vezető: Saját bevételnek kb. 50-54 millió Ft. 

Gállné Mezősi Szilvia jegyző: Az állami normatívát havonta utalja a Magyar Államkincstár. 

Batki Gabriella gazdasági vezető: Leveszem a bevételt és leveszem a kiadást is ez együtt mozog. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia a bizottság elnöke: Az Egyebek napirend keretében van-e valakinek 
még mondanivalója? Ha nincs akkor köszönöm a részvételt, az ülést bezárom. 

Mivel több napirendi pont nem volt, Csernákné Szoboszlai Szilvia megköszönte a jelenlétet és 
az ülést 8.40 órakor bezárta. 

 

 Csernákné Szoboszlai Szilvia Benedek Éva 

 bizottsági elnök bizottsági tag 

  jegyzőkönyv hitelesítő  


